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TJÄNSTESKRIVELSE 
Sektorn för samhällsbyggnad 
Nicolai Ekecrantz 
 
 
 
 
 
 Datum   
 2022-11-10   
 

 
 
 
 
Kommunstyrelsen 
 
 
 
Diarienummer 
2022KS369 009 

 

 

Svar på medborgarförslag om farthinder eller något annat 
 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen avslår medborgarförslaget.  

 
Sammanfattning av ärendet  
Kommunfullmäktige beslutade den 22 september 2022 § 108 att remittera 
ett medborgarförslag om hastighetssänkande åtgärder vid Gärdet i Rävlanda 
till kommunstyrelsen och uppdrog åt kommunstyrelsen att besluta i ärendet. 
I medborgarförslaget beskrivs hur trafiken i allmänhet och Västtrafiks 
bussar i synnerhet överskrider hastighetsbegränsningarna på Boråsvägen vid 
Gärdet i Rävlanda. Förslagsställaren önskar därför att kommunen vidtar 
åtgärder för att öka trafiksäkerheten, förslagsvis genom att bygga farthinder.  

Det är Trafikverket i egenskap av väghållare som ansvarar för Boråsvägen 
och gör bedömningar av trafiksäkerheten på sträckan. Kommunen har 
därmed inte egen rådighet att utföra några åtgärder på Trafikverkets väg. 
Förvaltningen kommer att kontakta Trafikverket i frågan.  

Vid utformningen av vägar görs avvägningar mellan trafiksäkerhet och 
framkomlighet. Framkomligheten på Boråsvägen är viktig då vägen knyter 
samman Rävlanda och ingår i större vägnät mellan tätorter. 
För att tillgodose trafiksäkerheten finns idag ett antal åtgärder i form av 
hastighetsbegränsningar, en gång- och cykelbana, varningsmärken och 
avsmalnande partier i det aktuella området.  
 

Beslutsunderlag 
 Tjänsteskrivelse den 10 november 2022  
 Medborgarförslag om farthinder eller något annat  

 

Ärendet 
Kommunfullmäktige beslutade den 22 september 2022 § 108 att remittera 
ett medborgarförslag om hastighetssänkande åtgärder vid Gärdet i Rävlanda 
till kommunstyrelsen och uppdrog åt kommunstyrelsen att besluta i ärendet. 
I medborgarförslaget beskrivs hur trafiken i allmänhet och Västtrafiks 
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bussar i synnerhet överskrider hastighetsbegränsningarna på Boråsvägen vid 
Gärdet i Rävlanda. Förslagsställaren önskar därför att kommunen vidtar 
åtgärder för att öka trafiksäkerheten, förslagsvis genom att bygga farthinder. 

Den enskilda vägen Gärdet ansluter till Boråsvägen som löper igenom 
Rävlanda tätort. Boråsvägen är en statlig väg, vilket betyder att Trafikverket 
har väghållaransvar. På den aktuella sträckan av Boråsvägen är hastigheten 
reglerad till 30km/h. Inom området med hastighetsbegränsning finns två 
stycken chikaner där vägen smalnar av för att dämpa fordonens hastighet. 
Varningsmärket ”Varning för barn” finns även utsatt i båda riktningar inom 
hastighetsbegränsat område.  

Förvaltningens bedömning 
Det är Trafikverket i egenskap av väghållare som ansvarar för Boråsvägen 
och gör bedömningar av trafiksäkerheten på sträckan. Kommunen har 
därmed inte egen rådighet att utföra några åtgärder på Trafikverkets väg. 

Vid utformningen av vägar görs avvägningar mellan trafiksäkerhet och  
framkomlighet. Framkomligheten på Boråsvägen är viktig eftersom vägen 
knyter samman Rävlanda och ingår i ett större vägnät mellan tätorter. 
För att tillgodose trafiksäkerheten finns idag ett antal åtgärder i form av 
hastighetsbegränsningar, en gång- och cykelbana, varningsmärken och 
avsmalnande partier i det aktuella området.  

 

 

 
Louise Skålberg  Fredrik Wejrot  
Samhällsbyggnadschef Trafikchef 
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Sida
(1 1)

Signeringsunderlag

Postnummer och ort 

E-postadress

Lämna ett medborgarförslag

1. Inlämnat av

Inlämnat av
För- och efternamn 
CHARLOTTE ANDERSSON

Adress 

Telefon 
-

Mobiltelefon 

Notifieringar 
E-post
SMS

2. Ditt förslag

Rubrik på ditt förslag
Farthinder eller något annat

Beskriv förslaget
Hej! Mitt namn är Charlotte Andersson och bor i Rävlanda. Jag bor vid en av två 30 vägar i Rävlanda vid Gärdet. Utanför är det 30 
på vägen. Men kan med säkerhet säga att 95 procent kör alldeles för fort. Helst Västtrafiks bussar. Dom ligger säkert i 70. På denna 
överfart går min son och många mer barn. Helst under skoltid. Något Måste göras på denna väg INNAN det händer en olycka. 
Gärna farthinder eller något annat
Mvh Charlotte Andersson
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